
522173.SV PE 341.100

SKRIFTLIG FRÅGA P-0304/04
från Pietro-Paolo Mennea (NI)
till kommissionen

Angående: Kriminalvård

Genom nyhetsartiklar och antydningar från den berörda poliskåren har vi förstått att den italienska 
kriminalvården befinner sig i en svår situation.

I överensstämmelse med ett ministerdekret av den 8 februari 2001, utfärdat av den förre 
justitieministern Fassino, har kriminalvården 45.000 anställda utspridda på 200 anstalter. 12 av dessa 
anstalter, motsvarande 2850 enheter, finns i Apulien som har en underbemanning motsvarande 500 
kriminalvårdare. Detta trots att det bland de 3.800 internerna finns såväl terrorister som medlemmar i 
den napolitanska maffian Camorran och annan organiserad brottslighet.

Trots den redan kritiska situationen avser justitieminister Roberto Castelli enligt en 
omstruktureringsplan att tillfälligt flytta 300 enheter, varav 77 från Puglia, från Syd- till Norditalien, 
utan annat traktamente än ett bidrag på 12 euro om dagen.

Det är välkänt att den internationella organiserade brottsligheten och den albanska maffian fortsätter 
att växa i Syditalien. Omorganisationen av kriminalvården är därför mycket förvånande, något som 
fackföreningen O.S.A.P.P. redan betonat.

Mot bakgrund av ovan nämnda fakta undrar jag: avser kommissionen att undersöka om 
omorganisationen kan få en negativ effekt på säkerheten i de italienska fängelserna såväl som på den 
allmänna ordningen och livskvalitén för de anställda inom kriminalvården och deras familjer?


